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ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ  

ΑΠΟ ΤΟ ΠΡΑΚΤΙΚΟ ΤΗΣ ΑΠΟ 16-06-2023  5ης ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΕΩΣ  

ΤΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΤΗΣ ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ ΦΙΛΟΘΕΗΣ 

ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΦΙΛΟΘΕΗΣ-ΨΥΧΙΚΟΥ 

 
Στη Φιλοθέη και στο Δημοτικό Κατάστημα του Δήμου Φιλοθέης-Ψυχικού (οδ. Παύλου 

Καλλιγά 31) την 16ην του μηνός Ιουνίου έτους 2023, ημέρα της εβδομάδας Παρασκευή 

και ώρα 14:00’, συνήλθε σε συνεδρίαση το Συμβούλιο της Κοινότητας Φιλοθέης, ύστερα από 

την υπ’ αριθμ. πρωτ. 9776/12-06-2023 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου κ. Διακοσταμάτη 

Μιχαήλ, η οποία επιδόθηκε και δημοσιεύτηκε νόμιμα, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 88 

του Ν. 3852/2010 όπως αντικαταστάθηκε με το άρθρο 89 του Ν. 4555/2018 για συζήτηση και 

λήψη απόφασης επί των κατωτέρω θεμάτων Η.Δ.  

ΘΕΜΑ 5ο  Η. Δ. 

Λήψη απόφασης για την ελεύθερη δίοδο προς το εστιατόριο «Παλιά Αγορά» στην 
Κοινότητα Φιλοθέης. 

Πριν την έναρξη της συνεδρίασης διαπιστώθηκε απαρτία διότι επί συνόλου επτά (7) 

συμβούλων, παρόντες ήταν οι έξι (6). 

 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ    

   Διακοσταμάτης Μιχαήλ                                          

   Πάτση-Μπαχαριά Ελένη (Έλενα)                                        

   Κουτρουμπής Ιωάννης 

     Νικητιάδου Ελένη (Ελίνα) 

     Γιαβάσογλου Κωνσταντίνος  

     Ζαφειροπούλου-Σαρρή Περσεφόνη-Άλκηστις (Πέννυ)      

     ΑΠΟΥΣΑ 

     Λύκου Μαρία-Ελένη       
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Στη συνεδρίαση παραβρέθηκε για την τήρηση των πρακτικών η υπάλληλος του Δήμου 

κ. Κιρπότιν Λιουμπόβ. 

Η συνεδρίαση πραγματοποιήθηκε με την μέθοδο της τηλεδιασκέψεως από την Κοινοτ. 

Σύμβουλο κ. Πάτση-Μπαχαριά Ελένη σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 11 του Ν. 

5043/2023 (Α’ 91) και δια ζώσης από τον Πρόεδρο Διακοσταμάτη Μιχαήλ και τους κ.κ. 

Κοινοτικούς Συμβούλους Κουτρουμπή Ιωάνννη, Νικητιάδου Ελένη (Ελίνα), Γιαβάσογλου 

Κωνσταντίνο και Ζαφειροπούλου-Σαρρή Περσεφόνη-Άλκηστις (Πέννυ).                 

Εισηγούμενος ο Πρόεδρος το ανωτέρω θέμα έθεσε υπόψη των μελών του Κοινοτικού 

Συμβουλίου την εισήγηση του Συμβούλου της Κοινότητας Φιλοθέης κ. Κωνσταντίνου 

Γιαβάσογλου, ο οποίος είπε ότι: 
Θέτω το θέμα της ύπαρξης εμποδίων που εμποδίζουν την ελεύθερη πρόσβαση των πολιτών 
στον χώρο της «Παλιάς Αγοράς»: 

Όπως είναι γνωστό κατά την περίοδο της πανδημίας του COVID αποκλείστηκαν περάσματα με 
σκοπό την προστασία των πολιτών από την διασπορά του ιού. Συγκεκριμένα αποκλείστηκαν τα 
σκαλοπάτια επί των οδών Κεχαγιά και Ρενιέρη, το ελεύθερο πέρασμα επί του διαζώματος από 
το SUPER MARKET προς τον ελεύθερο χώρο των τραπεζοκαθισμάτων της «Παλιάς Αγοράς» 
καθώς και τα περάσματα από και προς τον διάδρομο του Συνεταιρισμού.  

Μετά την άρση των μέτρων για την πανδημία τα αποκλεισμένα περάσματα συνεχίζουν να 
υφίστανται και ο χώρος δεν έχει επανέλθει στην πρότερη κατάσταση.  

Παρακαλούνται τα μέλη του Συμβουλίου να αποφασίσουν σχετικά. 

Μετά τη συζήτηση των μελών του Συμβουλίου διατύπωσαν τη γνώμη τους οι εξής: 

Η κ. Παναγιωτοπούλου Ελένη, τ. Δήμαρχος Φιλοθέης διεξοδικά αναφέρθηκε στους λόγους που 
ζητά την αφαίρεση των εμποδίων συμφωνώντας με την εισήγηση του κ. Γιαβάσογλου και 
τάχθηκαν μαζί της και μερικοί άλλοι παρευρισκόμενοι δημότες.  

Ακολούθησε η τοποθέτηση του δικηγόρου του Δήμου κ. Χρήστου Βαρβαρίγου, που είχε 
χειρισθεί την υπόθεση. Ο χώρος μίσθωσης της «Παλιάς Αγοράς» σύμφωνα με το μισθωτήριο 
και την απόφαση του Συμβουλίου της Επικρατείας δεν είναι κοινόχρηστος χώρος-πλατεία αλλά 
καταλαμβάνει μέρος του οικοδομικού τετραγώνου και συγκεκριμένα τετραγωνικά μέτρα. 

Ο Διευθυντής του καταστήματος κ. Στήβεν Κανάρης μαζί τη δικηγόρο της επιχείρησης κ. 
Δήμητρα Στράγκα υποστήριξαν ότι ισχύει η θέση του κ. Βαρβαρίγου, ισχυριζόμενοι ότι τα εν 
λόγω εμπόδια είναι στη διακριτική ευχέρειά τους να αρθούν ή όχι. Επίσης πρεσβεύουν ότι 
έχοντας κλειστές τις διόδους υπάρχει καλύτερος έλεγχος και ασφάλεια των πελατών. 

ΤΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ αφού έλαβε υπόψη του: 

1. Την εισήγηση του Κοινοτικού Σύμβουλου κ. Γιαβάσογλου Κων/νου, 

2. Τις διατάξεις του άρθρου 88 του Ν. 3852/2010 όπως αντικαταστάθηκε με το άρθρο 

89 του Ν. 4555/2018, 

3. Τις διατάξεις  του άρθρου 83 του Ν. 3852/2010 όπως αντικαταστάθηκε με το άρθρο 

84 του Ν. 4555/2018 και ισχύει, 

μετά από διαλογική συζήτηση, 
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ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ 

Το θέμα παραπέμπεται στο Δήμο για γνωμοδότηση από τον Πρόεδρο κ. Διακοσταμάτη 
Μιχαήλ και τους Κοινοτικούς Συμβούλους κ.κ. Πάτση Ελένη, Κουτρουμπή Ιωάννη και 
Ζαφειροπούλου Σαρρή Περσεφόνη-Άλκηστη (Πέννυ). Ο κ. Γιαβάσογλου Κων/νος 
ψηφίζει υπέρ του ανοίγματος όλων των διόδων, η κ. Νικητιάδου Ελένη ψηφίζει για το 
άνοιγμα μιας διόδου.  

 

Η Απόφαση αυτή πήρε αριθμό 14/2023 

Αφού συντάχθηκε και αναγνώσθηκε το πρακτικό αυτό, υπογράφεται ως κατωτέρω: 

 

Ο  ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

ΤΗΣ ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ ΦΙΛΟΘΕΗΣ 

Διακοσταμάτης Μιχαήλ 

 

Ακριβές Απόσπασμα 

Από το πρακτικό της 5ης Συνεδριάσεως του 

Συμβουλίου της  Κοινότητας Φιλοθέης τη  

16η-06-2023 

Φιλοθέη, 21-06-2023 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 

 

 

ΔΙΑΚΟΣΤΑΜΑΤΗΣ ΜΙΧΑΗΛ 
 

ΤΑ ΜΕΛΗ 

 

Πάτση-Μπαχαριά Ελένη (Έλενα)                                 

Κουτρουμπής Ιωάννης 

Νικητιάδου Ελένη (Ελίνα) 

Γιαβάσογλου Κωνσταντίνος 

Ζαφειροπούλου-Σαρρή Περσεφόνη-Άλκηστις 

(Πέννυ) 
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